

Kolej INTI peruntuk biasiswa berjumlah RM758,560

Kolej INTI Sarawak pada tahun ini (2001) memperuntukkan biasiswa berjumlah RM758,560 kepada pelajar yang bakal memulakan pengajian di April depan. Timbalan Pengetuanya, Tenlyuk P'in berkata, jumlah keseluruhan peruntukan biasiswa pengajian bagi Kolej INTI seluruh Malaysia ialah RM1.5 juta.

Menurutnya, peruntukan biasiswa bagi Kolej INTI Kampus Sarawak bagi tahun 2001 meningkat sebanyak RM49,560 daripada RM209,000 pada tahun 2000. Jumlah

peruntukan untuk tahun 1999 ialah RM639,950.

"Kami perincikan kewangan untuk pelajar merebut peluang pendidikan. Untuk itu, kolej kami menyediakan biasiswa kepada pelajar bagi melanjutkan pelajaran di peringkat tinggi," katanya pada sidang media di sini hari ini.

Penyediaan biasiswa katanya turut diberikan kepada pelajar yang aktif dalam sukan semasa mewakili negara.

Selain itu, kolej berkenaan turut membolehkan biasiswa De

La Salle Brothers kepada pelajar cemerlang di 25 sekolah menengah di negeri.

"Kolej INTI memainkan peranan penting untuk menyediakan tenaga kerja dengan pengetahuan dan kemahiran termasuk menyediakan pendidikan berkualiti dengan kos yang berpatutan.

"Sempena ulang tahun ke-10 Kolej INTI, kami bermurah hati mengurangkan bayaran tuisyen sebanyak lebih 16 peratus kepada pelajar baru," katanya.

Kesatuan Guru Sarawak, Persatuan Kesatuan Sarawak

bagi Lembaga Pengurusan sekolah menengah swasta Cina turut menerima pengurangan sebanyak 25 peratus.

Katanya, kolej tersebut juga membantu pelajar untuk mendapatkan pinjaman kewangan daripada bank.

"Kolej kita juga menyediakan bantuan biasiswa kepada sesetengah pelajar yang ingin melanjutkan dengan universiti di luar negara yang mempunyai program berkembar dengan kita," katanya.

Pada sidang media itu, Tenlyuk P'in turut menjelaskan Kolej INTI juga menyediakan

sejumlah RM5,000 biasiswa atau satu yuran pengajian satu semester kepada pelajar di peringkat Sijil Pelajaran Malaysia, O' Level dan UEC yang mendapat 10 A1, 10 A dan 9 A1, RM2,000 semester kepada pelajar yang mendapat 9A dan 8A1, RM1,500 (8A dan 7A1) dan RM1,000 (7A).

Di peringkat Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia, A' Level pula, Kolej INTI menyediakan biasiswa sebanyak RM2,000 pelajar yang mendapat 3A, dan RM1,000 kepada pelajar yang mendapat 2A-1B. Sementara biasiswa De La

Salle Brothers diberikan sebagai keperluan kewangan dari aktiviti kokurikulum, yang juga diberikan kepada pelajar dari empat sekolah La Salle iaitu Sekolah Menengah Kebangsaan (SMK) St. Joseph, Kuching, SMK St. Teresa, Kuching, SMK Sacred Heart, Sibuluan dan SMK St. Elizabeth, Sibuluan.

Biasiswa De La Salle Brothers Antarabangsa pula diberikan kepada pelajar luar negara yang memerlukan bantuan kewangan, manakala biasiswa De La Salle Brothers INTI pula diberikan hanya

kepada pelajar tempatan yang begitu memerlukan bantuan kewangan.

Selain itu, Kolej INTI Kampus Sarawak juga menyediakan biasiswa untuk pelajar cemerlang (IAQS) di sebelas sekolah iaitu, SMS Chung Hua Middle School No.1, Kuching, SMK Green Road, Kuching, SMK Kuching High, Kuching, SMK Batu Lintang, Kuching, SMK Kuching High, Kuching, SMK Methodist, Sibuluan, SMK Tung Hua, Sibuluan, SMK Chung Hua, Miri, SMK Bintulu, SMK Limbang dan SMK Lawas.